
Protokół Nr 25/24 
posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 26 listopada 2024 r. 
       
 
W posiedzeniu uczestniczyli: 
 
Wicestarosta – Urszula Pacyga 
 
członkowie Zarządu: Robert Henryk Grubek  
       Damian Kacprowicz 
       Piotr Ładno 

                 
oraz:  Beata Gańko – Skarbnik Powiatu 

  Krzysztof Falkowski – Sekretarz Powiatu 
Monika Skrzyńska – dyr. Biura Rady i Zarządu 

 Urszula Soroka – z-ca dyr. Biura Oświaty 
 Katarzyna Piotrowska – dyr. Wydziału Środowiska i Rolnictwa 
 Wincenty Bartnicki – z-ca dyr. Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy 
 
Porządek posiedzenia: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
4. Rozpatrzenie wniosków do projektów uchwał i innych materiałów na VI sesję Rady 

Powiatu. 
5. Sprawa dot. wyrażenia zgody na usunięcie 5 drzew rosnących na terenie ZSZ Nr 2                        

w Mińsku Maz. od strony ulicy Sosnkowskiego - dz. nr 7971/4. 
6. Sprawa dot. wyrażenia zgody na usunięcie 3 drzew z pasa drogowego drogi 

powiatowej Stara Wieś-Cegłów tj. z działki nr 470 obręb Siennica (na wysokości działki 
nr 303). 

7. Omówienie projektu uchwały w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia 
zawodowego nauczycieli w  2025 r. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 
gminnych dróg w Markach. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg 
gminnych drogi w Markach. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia 
dotacji na realizację w 2025 r. zadań w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy 
prawnej, świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji 
prawnej. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

dochodów pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. 
13. Sprawy różne. 
14. Przyjęcie protokołu z posiedzenia w dniu 15 listopada 2024 r. 
15. Zamknięcie posiedzenia.         

 
Ad. 1 

Wicestarosta – Urszula Pacyga otworzyła posiedzenie. 



Ad. 2 
Wicestarosta – Urszula Pacyga odczytała porządek posiedzenia, który został 

przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3 

Wicestarosta – Urszula Pacyga poinformowała o następujących sprawach: 

- firma REMEX wystawiła fakturę za zrealizowaną inwestycję - budowa hali w Zespole 
Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
- w dniu 19 listopada 2024 r. w Zespole Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. odbyło się                       
II Forum Kształcenia Zawodowego, 
- po przebudowie otwarta została droga powiatowa nr 2221W Dębe Wielkie – Górki – 
Poręby,  
- w dniu 25 listopada 2024 r. w Zespole Szkół Ekonomicznych odbyła się konferencja 
podsumowująca projekt realizowany w ramach Programu Fundusze Europejskie dla 
Rozwoju Społecznego 2021-2027, 
- w dniu 26 listopada 2024 r. odbędą się obchody Dnia Pracownika Socjalnego, 
- w dniu 28 listopada 2024 r. odbędzie się uroczyste otwarcie hali sportowej w Zespole 
Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 
 

Ad. 4 

  Dyrektor Biura Rady i Zarządu – Monika Skrzyńska powiedziała, że do 
materiałów na sesję Rady Powiatu należy wprowadzić dwie autopoprawki: 

- w projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu 
Samodzielnemu Publicznemu Zespołowi Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim 
wprowadzona została zmiana błędnie wpisanego paragrafu w ust. 2 projektu uchwały. 
Wpisany był § 5, a powinien być § 6 oraz wpisano aktualny publikator ustawy                            
o działalności leczniczej w § 29, 

- w projekcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim, na 
stronie 13 programu dodano zapis „(wyjątek stanowiły lata: 2019 rok częściowe 
pokrycie straty z 2018 roku, 2020 rok częściowe pokrycie straty za 2019 rok i rok 2023 
częściowe pokrycie straty za 2022 rok zgodnie z art. 59 ust. 2 ustawy o działalności 
leczniczej). 

 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła wnioski do zmian w budżecie: 

- wniosek Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni o przesunięcie kwoty 45.000 zł  
między §§ na wydatki inwestycyjne i zakup inwestycyjny tj. na zakup traktora 
ogrodowego z odśnieżarką oraz altany ogrodowej, 

- wniosek Domu Pomocy Społecznej w Kątach o przesunięcie kwoty 39.800 zł na 
wykonanie nowego systemu telewizji dozorowej. 

 Zarząd przyjął przedstawiony materiał. 

 

 



Ad. 5 

Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa – Katarzyna Piotrowska 
powiedziała, że dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. zwróciła się 

o wyrażenie zgody na usunięcie 5 drzew gatunku brzoza brodawkowata, znajdujących 

się na terenie działki oznaczonej w ewidencji gruntów numerem 7971/4 (drzewa są 

martwe). Dodała, że dyrektor szkoły zadeklarowała wykonanie nasadzeń. 

Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na usunięcie ww. drzew na podstawie 

przepisów art. 83 ust. 1 pkt 1 ustawy o ochronie przyrody. 

Ad. 6 

Dyrektor Wydziału Środowiska i Rolnictwa powiedziała, że wpłynął wniosek 

dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. o wyrażenie zgody na usunięcie 

3 drzew gatunku robinia akacjowa, znajdujących się na terenie działki oznaczonej 

w ewidencji gruntów nr 470, obręb Siennica. Wyjaśniła, że drzewa rosną w pasie 

drogowym, wyrastają z jednego pnia, rosną pod linią energetyczną i pochylone są                  

w  kierunku drogi. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na usunięcie ww. drzew na podstawie przepisów 

art. 83 ust. 1 pkt 1 ustawy o ochronie przyrody. 

Ad. 7 
Z-ca dyrektora Biura Oświaty – Urszula Soroka omówiła projekt uchwały                        

w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli                         

na 2025 r. Wyjaśniła, że zgodnie z art. 70a Karty Nauczyciela w budżecie powiatu na 

doskonalenie zawodowe nauczycieli wyodrębnia się 0,8 % planowanych rocznych 

środków przeznaczonych na wynagrodzenia osobowe nauczycieli, stanowi to kwotę 

602.310 zł. Dodała, że podział środków na doskonalenie przygotowany został                          

w oparciu o wnioski dyrektorów oraz z uwzględnieniem szkoleń branżowych.                                    

W przekazanym materiale przedstawiony został podział środków na poszczególne 

jednostki na łączą kwotę 569.274 zł. Wyjaśniła, że projekt należy skierować do 

zaopiniowania przez związki zawodowe, które mają 30 dni na przekazanie opinii. 

 Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się z pytaniem, czy nauczyciele, 

którzy otrzymują dofinansowanie mają obowiązek przepracowania w danej jednostce 

określonego czasu. 

 P. Urszula Soroka powiedziała, że nie ma takiej informacji. 

 Zarząd Powiatu postanowił powrócić do tematu na kolejnym posiedzeniu. 



Ad. 8 
 Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski przedstawił wniosek Zarządu Powiatu 

Wołomińskiego o zaopiniowanie propozycji pozbawienia kategorii dróg gminnych                              

3 odcinków dróg w Markach. Dodał, że wniosek pozytywnie zaopiniował dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg gminnych dróg w Markach. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd Powiatu opowiedział 

się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 156/24 w sprawie zaopiniowania propozycji 
pozbawienia kategorii dróg gminnych dróg w Markach.   

Ad. 9 

 Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski przedstawił wniosek Zarządu Powiatu 

Wołomińskiego o zaopiniowanie propozycji pozbawienia kategorii dróg gminnych odcinka 

drogi nr 432198W w Markach. Dodał, że wniosek pozytywnie zaopiniował dyrektor Zarządu 

Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. Następnie odczytał projekt uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji pozbawienia kategorii dróg gminnych drogi w Markach. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd Powiatu opowiedział 

się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 157/24 w sprawie zaopiniowania propozycji 
pozbawienia kategorii dróg gminnych drogi w Markach.   

Ad. 10 

Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski poinformował, że w wyniku 

ogłoszonego postępowania konkursowego na realizację zadań publicznych polegających 

na udzielaniu nieodpłatnej pomocy prawnej,  świadczenia nieodpłatnego poradnictwa 

obywatelskiego oraz edukacji prawnej w powiecie mińskim w 2025 r. wpłynęło 13 ofert, 

jedna oferta została odrzucona ze względów formalnych. Dodał, że na zadanie                             

1 wpłynęło 5 ofert, na zadanie 2 - 5 ofert, na zadanie 3 - 2 oferty. 

Komisja konkursowa rekomenduje powierzyć prowadzenie: 

- zadania 1 – „Powierzenie prowadzenia punktu nr I w Dębem Wielkim, Sulejówku, 
Halinowie i Stanisławowie na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz 
wykonywanie zadań w zakresie edukacji prawnej” - Fundacji Inter Vivos                                       
z Warszawy, 
- zadania 2 – „Powierzenie prowadzenia punktu nr II w Stanisławowie, Halinowie 
i Sulejówku na świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego lub udzielanie 



nieodpłatnej pomocy prawnej oraz wykonywanie zadań w zakresie edukacji prawnej” 
- Stowarzyszeniu Sursum Corda z Nowego Sącza, 
- zadania 3 – „Powierzenie prowadzenia punktu nr III w Mińsku Mazowieckim, 
Latowiczu i Siennicy na świadczenie nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego lub 
udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej oraz wykonywanie zadań w zakresie edukacji 
prawnej” - Fundacji Inter Vivos z Warszawy. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały w sprawie 
rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w 2025 r. 
zadań w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 
poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej, Zarząd Powiatu opowiedział się 
jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 158/24 w sprawie rozstrzygnięcia 
otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na realizację w 2025 r. zadań                         
w zakresie udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej, świadczenia nieodpłatnego 
poradnictwa obywatelskiego oraz edukacji prawnej. 

Ad. 11 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu na 2024 rok. Wyjaśniła, że zmiany polegają na zmianie 

planu dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji celowych 

przekazywanych z budżetu państwa, zmianie planu dochodów i wydatków 

dotyczących realizacji ze środków Funduszu Pomocy zadań związanych z pomocą 

obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa, 

przeniesieniu wydatków między §§ w ramach tego samego działu w zakresie 

wydatków bieżących oraz przeniesieniu wydatków z rezerwy ogólnej i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 

- Liceum Ogólnokształcącego im. Polskiej Macierzy Szkolnej w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Ekonomicznych w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół im. M. Skłodowskiej-Curie w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz. 

- Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie, 

- Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Mińsku Maz. 

- Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Sulejówku, 

- Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mińsku Maz.  



- Domu Dziecka w Mińsku Maz. 

- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 

- Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni, 

- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 

- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz. 

- Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Mińsku Maz. 

- Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Mińsku Maz. 

Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 

Zarządu głosowali następująco: 
- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny Starosta – Remigiusz 
Górniak. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 159/24 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2024 rok. 

Ad. 12 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko powiedziała, że w przygotowanej uchwale  

wprowadzono zmiany związane z otrzymaniem środków przeznaczonych na: 

zakwaterowanie i wyżywienie obywateli Ukrainy – 839.900 zł,  finansowanie 

dodatkowych zadań oświatowych – 696.209 zł, finansowanie orzecznictwa                               

o niepełnosprawności – 2.560 zł, pobyt dzieci obywateli Ukrainy w pieczy zastępczej 

– 18.252 zł. Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

członkowie Zarządu głosowali następująco: 

- Wicestarosta – Urszula Pacyga - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Robert Henryk Grubek – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Damian Kacprowicz – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Piotr Ładno – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny Starosta – Remigiusz 
Górniak. 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 160/24 w sprawie zmiany planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków 
Funduszu Pomocy. 

 

 



Ad. 13 

 Skarbnik Powiatu – Beata Gańko poinformowała, że dyrektor Powiatowego 
Urzędu Pracy w Mińsku Maz. zwróciła się o zaopiniowanie przesunięć pomiędzy 
poszczególnymi kategoriami wydatków w planie finansowym Funduszu Pracy. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedstawione zmiany planu 
finansowego Funduszu Pracy. 

Skarbnik Powiatu przedstawiła wniosek dyrektora PCPR w Mińsku Maz.                        
o zaopiniowanie przewidywanej kalkulacji kosztów dla Środowiskowego Domu 
Samopomocy w Mrozach. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował przedstawioną przewidywaną 
kalkulację kosztów ŚDS w Mrozach. 

P. Beata Gańko przedstawiła wniosek dyrektora PCPR w Mińsku Maz.                         
o zaopiniowanie kalkulacji kosztów Specjalistycznego Ośrodka Wsparcia dla Osób 
Doznających Przemocy Domowej w Mińsku Maz. 

Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował kalkulację kosztów. 

Kolejno przedstawiony został wniosek dyrektor PCPR w Mińsku Maz. o zaopiniowanie 
preliminarza kosztów Warsztatów Terapii Zajęciowej Caritas w Mińsku Maz. (zmiany 
dotyczą wydatków w poszczególnych kategoriach kosztów). 

 Zarząd Powiatu pozytywnie zaopiniował preliminarz kosztów WTZ. 

Skarbnik Powiatu – Beata Gańko poinformowała, że Lokalna Organizacja 

Turystyczna Ziemi Mińskiej złożyła sprawozdanie z realizacji zadania pn. „Mapa 

rysunkowa powiatu mińskiego” i stwierdzono uchybienia (dot. kwoty 6.600 zł i odsetek 

110 zł na dzień 26.11.2024 r.). Wyjaśniła, że organizacja zapłaciła dwie faktury po 

terminie. Termin realizacji zadania upłynął 30 września br., natomiast dwie faktury 

zostały opłacone 17 października br. Poinformowała, że konsultowała sprawę z dwoma 

radcami prawnymi. Według jednego radcy dotacja została wykorzystana po terminie 

zgodnie z przepisami ustawy o finansach publicznych. Natomiast drugi radca prawny 

przywołał komentarz z wyjaśnieniem, co należy rozumieć przez wykorzystanie dotacji, 

które może nastąpić przez zapłatę lub realizację celów. W omówionym przypadku cel 

został osiągnięty. Dodała, że analizowała ten przypadek z dyrektorem Wydziału 

Finansowego i z podpisanej umowy nie wynika, że chodzi o osiągnięcie celu                                   

a realizacja następuje na podstawie zapłaty. 

Wicestarosta – Urszula Pacyga zwróciła się o przekazanie wniosku do radców 

prawnych do przeanalizowania i Zarząd powróci do tematu na kolejnym posiedzeniu. 



Z-ca dyrektora Biura Rozwoju i Pozyskiwania Funduszy – Wincenty 
Bartnicki poinformował, że odbyło się 3 postępowanie o udzielenie zamówienia 

publicznego na zadanie inwestycyjne pn. „Prace remontowe wraz z robotami 

towarzyszącymi Pałacu Dworskiego będącego siedzibą Domu Pomocy Społecznej                  

w Kątach” i nie przyniosło wyłonienia wykonawcy. 

Po analizie Zarząd Powiatu postanowił, że przygotowane zostanie pismo do BGK                    

o opinię w zakresie ważności wstępnej promesy. Ponadto postanowiono, że                            

w powyższym zakresie opinię przedstawią radcowie prawni.  

Ponadto p. Wincenty Bartnicki poinformował, że na realizację zadania 

inwestycyjnego „Modernizacja szpitala powiatowego etap VI” otrzymaliśmy dotację                   

w kwocie 4 mln zł (koszt całego zadania 6,7 mln zł). Wyjaśnił, że SPZOZ nie zrealizuje 

tego zadania w roku bieżącym i pozostaje kwota 585.000 zł, w związku z tym należy 

wystąpić do Marszałka o wyrażenie zgody na przesunięcie tej kwoty na 2025 r.  

 Zarząd postanowił wystąpić o wyrażenie zgody na przesunięcie środków. 

 Sekretarz Powiatu – Krzysztof Falkowski przedstawił wniosek firmy Arkas-

Projekt działającej w imieniu i na rzecz Mazowieckiego Zarządu Dróg Wojewódzkich 

w Warszawie w zakresie wydania opinii na podstawie art. 11b ust. 1 ustawy                              

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji dla zadania 

„Rozbudowa drogi wojewódzkiej nr 802 na odcinku od km 24+651 do km 25+971 na 

terenie gm. Latowicz”. 

Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 

wniosek.  

 Zarząd Powiatu jednogłośnie zaopiniował pozytywnie przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania. 

P. Krzysztof Falkowski przedstawił wniosek firmy Tomiraf Sp. z o.o. Sp. k. działającej 

w imieniu i na rzecz Burmistrza Latowicza o wydanie opinii na podstawie art. 11b                 

ust. 1 ustawy o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji dla 

zadania „Przebudowa i rozbudowa drogi gminnej Nr 220712W Latowicz kol. Piaski – 

Dąbrówka na odc. 0+000 -2+965, na terenie gminy Latowicz, powiat miński”. 

Dodał, że Zarząd Dróg Powiatowych w Mińsku Maz. pozytywnie zaopiniował powyższy 

wniosek.  



 Zarząd Powiatu jednogłośnie zaopiniował pozytywnie przedłożone materiały dla 

przedmiotowego zadania. 

Członek Zarządu – Robert Grubek zwrócił się o przeanalizowanie 

przedstawionej propozycji dotyczącej montażu urządzenia w celu oszczędności 

energii elektrycznej. 

P. Robert Grubek zaprosił na debatę oświatową w Halinowie, która odbędzie 

się w dniu 4 grudnia 2024 r.  

P. Robert Grubek zaproponował, aby na kolejne posiedzenie zaprosić 

dyrektora SPZOZ p. Artura Więckowskiego. 

Członek Zarządu – Piotr Ładno poinformował, że odbyło się posiedzenie 

wyjazdowe Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw Społecznych. Komisja wizytowała Dom 

Dziecka w Mińsku Maz. i dyrektor Domu będzie wnioskowała do Zarządu                                     

o zwiększenie zatrudnienia o 0,5 etatu pracownika administracyjnego. Ponadto 

zaproponował, aby w okresie świątecznym obdarować prezentami pacjentów oddziału 

pediatrycznego w SPZOZ. 

Ustalono, że kolejne posiedzenia odbędą się: 9 grudnia br. o godz. 9.30, 17 grudnia 

br. o godz. 9.30 i 30 grudnia br. 

Ad. 14 

Protokół posiedzenia w dniu 15 listopada 2024 r. został przyjęty. 
 
Ad. 15 

Zamknięcie posiedzenia.   
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